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MINT – AS/THAN/LIKE + SO  

THAN 

1. (…bb), mint   pl. 

I am taller than my mother. = Magasabb vagyok, mint anyukám. 

2. I don’t want anything else than some food. = Nem akarok semmi mást, „mint” némi ételt. (Magyarban 

inkább azt mondjuk, hogy „csak”) 

LIKE 

1. mint + főnév 

I am like my father. = Olyan vagyok, mint apukám. 

I look like my father. = Úgy nézek ki, mint apukám. 

I sing like my father. = Úgy énekelek, mint apukám. 

I work like a dog. = „Úgy dolgozom, mint egy kutya” (nagyon keményen) 

Like your father, I tell you to stop it. = Apukádhoz hasonlóan, (én is) azt mondom, hagyd abba. 

AS 

1. „…ként” 

I work as a teacher. = „Mint tanár dolgozom.” – Tanárként dolgozom. 

As your father, I tell you to stop it. = Apádként (atyai minőségemben) mondom, hogy hagyd abba. 

2. as + mondat 

As I said before, you shouldn’t play with fire. = Ahogy már korábban is mondtam, ne játssz a tűzzel. 

You sing as my father snores. = Te úgy énekelsz, ahogyan az apukám horkol. 

You don’t love me as Lajoska does. (=You don’t love me as Lajoska loves me.) 

A köznyelvben ilyenkor is használható a „like” (ha utána mondat jön). 

3. As (soon as) I get home, I always do my homework. = Amint hazaérek, mindig megcsinálom a 

leckémet. 

As he was walking, he saw a snake. = Ahogy/amint éppen sétált, meglátott egy kélgyót. 

4. As the fridge was full, I didn’t go shopping. = Mivel a hűtő tele volt, nem mentem vásárolni. (because) 

5. hasonlítás as… as… 

I am as tall as my father. = Olyan magas vagyok, mint apukám. 

I get up as early as you do. = Olyan korán kelek fel, mint te. 

I can run as fast as you can. = Olyan gyorsan tudok futni, ahogyan te tudsz. 

6. The same … as … 

You are the same as Pista. = Ugyanolyan vagy, mint Pista 

I have the same car as Pista. = Ugyanolyan autóm van, mint Pista/Pistának. 

I want the same car as Pista drives. = Ugyanolyan autót akarok, mint amilyet Pista vezet. 

We love the same girl. = Ugyanazt a lányt szeretjük. 

Kiegészítés: 

I am so tall that I can reach the ceiling. = Olyan magas vagyok, hogy elérem a plafont. 

I am such a tall man that I can reach the ceiling. = Olyan magas ember vagyok, hogy elérem a plafont. 

(I am so tall a man that I can reach the ceiling.) 

I get up so early that I can see the sunrise. = Olyan korán kelek, hogy látom a napfelkeltét. 

I have so many that I don’t know what to do with them. = Nekem olyan sok van, hogy nem tudok velük 

mit csinálni. 

I have such a lot that I don’t know what to do with them. = Nekem olyan sok van, hogy nem tudok velük 

mit csinálni. 

I have so much wine that I can’t drink it in a hundred years. = Olyan sok borom van, hogy 100 év alatt 

sem tudom meginni. 

I have such a lot of wine that I can’t drink it in a hundred years. = Olyan sok borom van, hogy 100 év 

alatt sem tudom meginni. 


